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Goedemorgen

Ik wil graag antwoord hebben op de volgende vraag:

Waarom is opnieuw de aanslag hoger dan vorig jaar, het verschil, voor mij, van 439.00 vorig jaar
en nu 463,10 is erg groot.
Het kan toch niet zijn dat er veranderingen zijn in het ophalen van vuil en ik vervuil het riool niet
meer dan vorig jaar.
U gaat vast zeggen dat de kosten voor de gemeente duurder worden maar moet u deze tekorten
die echt halen bij alle burgers?

Let wel, uw gemeente is niet de enige die prijzen verhoogt, de burger draait op voor al het beleid
dat wordt gevoerd.

Ik heb gekeken of ik misschien in aanmerking kom voor kwijtschelding maar helaas, ik kom net
boven de grens van 2100,-- spaargeld uit.
Eigenlijk is sparen dus niet rendabel maar als aow-er moet ik wel een buffer hebben want
wanneer mijn koelkast of ander huisraad aan vervanging toe is moet ik dit wel kunnen betalen.
Lenen is geen optie.

In de politiek worden vragen gesteld of de laagstbetaalden in ons land niet ontzien kunnen
worden.
Daar wordt een voorstel gedaan dat de rijksten de meeste lasten gaan dragen.
Een eerlijkere verdeling over arm en rijk zou in deze tijd goed passen.

Ik zie uw antwoord vol belangstelling tegemoet
Vriendelijke groet.




